
Telefonmöte Alpina kommittén 2020-04-06

Jens har försökt reda ut kostnader och utbetalningar för u12, u14 samt u16. 
Det mesta verkar vara rätt nu men vissa poster är inte riktigt klara. Rainer har 
kontaktat Anja för hennes reseräkning och ser till att den kommmer vsf 
tillhanda.

Ang stipendiet vill vi få till ett förtydligande i dokumentet inför årsmötet för att 
slippa diskussioner om hur texten skall tolkas. Andraårs u16 skall tilldelas 
stipendiet och i de fall dessa saknas ev u15.
Alla klubbar lämnar förslag med motivering till Rainer senast 1/5.
Nytt möte planeras till må 4/5 då vi diskuterar inkomna motiveringar och om 
möjligt tar beslut.

Erika har lämnat de dokument som inkommit vidare till Gunilla så lägger hon in 
dessa så snart som möjligt. Alt löser Erika detta med hjälp av Fredrik.

Verksamhetsberättelsen för AK 19/20 skrivs av Erika och Robban som 
beslutades på fg möte.

Tävlingsplanering är i full gång och så snart stomprogrammet är satt 
återkommer Jens med datum som klubbarna kan söka till. Troligen efter 
sommaruppehållet.

Rainer skickar ut ”sammanställning åkare 18-19” så uppdaterar vi denna 
klubbvis och har som diskussionspunkt till skidtinget.

Robban skickar ut kallelse till nytt möte 4/5 kl 21.00


